
Zápis z porady vedení konané dne 27. 7. 2015 

Přítomni: Novotná Buršíková, Dostál, Šrubařová, Rebok, Regner, Křenek 

Omluveni: Matyska, Kohoutková, Malinka, Bartošek 

1. Horko v kancelářích během léta 

– Zaměstnavatel je dle právních předpisů obecně povinen přizpůsobit pracovní prostředí 

tak, aby eliminoval působení nežádoucích vlivů na zaměstnance a jeho výkon. Pokud 

tepelnou zátěž na pracovišti odstranit nelze, je zaměstnavatel povinen přijmout 

organizační či technická opatření vedoucí k jejímu omezení. Takovým opatřením 

může být přizpůsobení pracovní doby nebo bezpečnostní přestávky v práci. 

 

2. Kontrola úkolů  

– Investiční záměry – obnova prvků páteřní sítě – ředitel odsouhlasil variantu tří 

menších zakázek. Jedná se o různé typy prvků, které jsou určeny pro různé lokality 

s rozdílnými potřebami fungování.  

– Rekonstrukce budovy na Botanické – Dostál domluví s fakultou informatiky prohlídku 

prostor pro možné budování sálů, při níž zjistí, kudy jsou vedeny inženýrské sítě a zda 

by se vzájemně negativně neovlivňovaly s novými prostorami sálů.  

– Univerzitní pošta – Regner nabízí, že se ujme koordinace přípravy komunikační 

platformy reflektující požadavky vedení MU, bude ještě konzultovat s ředitelem. 

– Výroční zpráva – Křenek se sejde s Vičarem a Rebokem, prodiskutují navrhovanou 

strukturu. Křenek zdůraznil, že cílovou skupinou má být střední a vrchní management 

univerzit a nemá se jednat o katalog služeb. Ve stávajícím návrhu není uchopená 

výuková složka.  

– OP VVV – je otevřená výzva na centra excelence, Dostál zkusí najít vhodného 

partnera, s nímž bychom se výzvy mohli zúčastnit. Nápady a důležité informace 

sdělujte Dostálovi.  

– Stanovení pracovníků pro projekt ELIXIR – Malinka kontaktuje ředitele, termín končí 

20. 8.  

– Správa IT na Ceitecu – dosud měl na starosti Adrián Bartanus, nyní ukončil pracovní 

poměr. Situaci bude řešit Křenek s Pokornou a Kočou, na Ceitec budou častěji 

docházet Slavíček a Javorník.  

– Chybějící zpětná vazba od techniků – Křenek navrhl nepravidelná setkání 2 x do roka.  

 

3. Ostatní  

– Rebok informoval, že bezpečnostní tým zkouší najít možnosti participace na 

projektech H2020, výzvy se očekávají do konce srpna.  

– Šrubařová upozornila, že u projektů začínajících v září musí včas proběhnout přestup 

osob v personalistice.  

– Kvestor bude od nynějška vyžadovat podrobnější zdůvodnění pro centralizované 

prostředky a popisy pro provozní položky.  

 

 



4. Informace z projektové podpory  

– BROKERAGE EVENT HORIZON 2020 – Research, Development and 

Innovation, Ostrava, 15. 10. 2015 

Event nejen k ICT výzvám v evropských projektech (pro oblast ICT, biotechnologie a 

nanotechnologie), jehož cílem je seznámení s potenciálními partnery. Více informací 

v přihlášce, účast bezplatná. Podrobné informace a přihláška: 

https://b2bharmo.com/ICT2015/ 

– Grants week 

Ve dnech od 29. 9. do 2. 10. 2015 se v Brně ukuteční Grants week. Hlavním tématem 

bude financování výzkumu prostřednictvím národních a mezinárodních grantů. Mezi 

mluvčími bude například Seán McCarthy (Horizon 2020), Michael Londesborough 

(komunikace ve vědě) nebo Marek Vácha (bioetika). Program a další informace 

naleznete zde: http://www.ceitec.eu/era-chair/grants-week/ 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Otto Dostál 

Zástupce ředitele pro vědu a 

výzkum 
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